



REFERAT FRA STYREMØTET

Tid: Mandag 28.11. 2016, kl 18:00

Sted: Hafslund Hovedgård

Tilstede: Styremedlemmer: Gry Eriksen, Freddy Antonsen, Dan Karlsen Wang, Vidar Antonsen, Bjørn Magnussen og Geir Kjellmann.
Varamedlemmer: Lisbeth Smestad som stiller for Vigdis Lunde.

Tilstede v/telefon:

Sak 32/16: Godkjenning av referat fra styremøte 17.10.2016

Vedtak: Dette er allerede godkjent og publisert på hjemmesiden vår.

Sak 33/16: Videresendt post:

1. FKF NKK Forskningsforum Hund 2016
2. FKF Høring ny samarbeidsavtale NKK og NJFF
3. FKF NKK RS 2016 + referater FKF
4. FKF NKK RS 2016 oppsummering
5. FKF Utstillinger 2017

Sak 34/16: Økonomi og medlemsutvikling:

I forbindelse med fakturering til sponsorer under NM, ønsker Dan hjelp til finne ut hvilke avtaler som er gjort.

Vedtak: Alle som har skaffet sponsorer, oppfordres til å sende Dan en oversikt over disse. Deretter sender Dan ut en ny mail med hvem som mangler.

Sak 35/16: Rapport fra de ulike komiteene:

Aktivitetskomiteen: Freddy forteller at årets saueaversjon er gjennomført med 33 1.gangs bevis og 10 fornyede bevis .Inntektene for dette er 12.900. Freddy sjekker også om gjerdet kan forbedres i 2017.

Utstillingskomiteen: Freddy informerer om dato for utstillingen er 3. juni både i 2017 og 2018.

Fugl, farm og terreng: Geir lager et infoskriv hvor vi takker for bruk av prøveterreng i 2016. Dette deles ut til grunneiere. Treningen på Kalnes onsdager og lørdager har kommet i gang, og det meldes om bra oppmøte. Gjerdet mot E6 er ødelagt, og Geir kontakter Mesta om dette. Styret er kjent med at enkeltmedlemmer har forsøkt å få til egne treningsavtaler med grunneiere av prøveterreng. Styret oppfatter dette som svært uheldig. Det informeres om dette på Facebook og hjemmesiden vår.



Jaktprøvekomiteen: Gry informerer fra møte i Samordningsutvalget Lavland. Vår første prøve i 2017 avholdes 29.9.-1.10. Her er vi tildelt Cacit. ØFK 2 avholdes 14 dager senere. Denne helgen skal vi også arrangere Forus Open. Medlemmer som har fått jaktpremie på hunder, melder dette til Lisbeth Smestad, som videresender til Michael for publisering. Svenskematchen ble i år avlyst fordi svenskene ikke klarte å stille lag. Tom Erik Øygård har sendt styret en skisse til nye uttaksregler til Svenskematchen. Geir og Freddy ser på dette etter nyttår.

Sak 36/16:

Eventuelt:

Styret har fått en søknad fra 2 av våre medlemmer, Nina Smidsrød og Birger Hermansen, som deltok i VM i Danmark i oktober, om støtte på 4500,- til hver. Styret vedtok å gi 2000,- til hver.

Det planlegges også et medlemsmøte hvor vi skal informere om de forskjellige aktivitetene våre. Dette fordi vi ønsker å rekruttere flere medhjelpere bl.a. til fugl, farm og terreng hvor det er stort behov for hjelp.

Freddy Antonsen
Sekretær